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§ 16
Projekt Stockholms livsmedelscentrum. Slutredovisning 
FSK 2019/422

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till 
slutredovisning avseende Stockholms livsmedelscentrum 
och föreslår att kommunfullmäktige godkänner förslaget till 
slutredovisning, vilket innebär att projektet avbryts.

 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Vice ordförande Jan Valeskog m.fl. (S) lämnar ett särskilt uttalande 
enligt följande:
 

Det är glädjande att den överenskommelse som tecknades 
under föregående mandatperiod nu får praktisk effekt i 
stadens verksamheter. Precis som fastighetskontoret 
konstaterar i sitt tjänsteutlåtande är affären totalt sett mycket 
bra för staden. För fastighetskontoret innebär det att en aktör 
med ett större bestånd av adekvata lokaler och stor vana av 
storskaliga utvecklingsområden tar över ansvaret för 
evakuering av befintliga hyresgäster. I övrigt innebär avtalet 
att de fastigheter med hög kulturhistorisk klassning som förs 
över från fastighetsnämnden kommer bevaras och restaureras.
 

Handlingar i ärendet
 FSK 2019/422-1 Projekt Stockholms livsmedelscentrum. 

Slutredovisning
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